
Beretning Impuls ved generalforsamling den 5. marts 2023.  
 

I starten af 2022 var der stadig en del Corona-smitte og vi måtte aflyse vores 

nytårsfest. 

I februar kom Impuls i gang igen. Vi havde besøg af glaskunstner Astrid Munck. En 

meget spændende aften, hvor vi fik meget at vide om glaskunst og Møltrup 

Optagelseshjem. 

I marts besøg af hospitalspræst i Herning, Svend Erik Søgård. Hans emne var, ”Når 

livet gør ondt” 

I april fællesmøde med Y`Men`s. Flemming Rishøj, tidl. Sognepræst i Gjesing talte 

om Menneskesyn og etik. «Hvem er mest værd – generaldirektøren eller 

misbrugeren» 

Maj «Min tid som sognepræst i Enner” ved sognepræst Anne Kobberø, Torsted. 

Udflugten i juni kom til at gå til Hjarnø. En rigtig god tur, selv om vejret ikke var det 

allerbedste. Vi blev kørt rundt i en overdækket traktorvogn og chaufføren fortalte 

om øen og om kirken, som vi også var inde at se. Vi nød den medbragte kaffe mm på 

en rasteplads tæt ved den Gamle Smedie. Der var 16 deltagere. 

Efter sommerferien startede vi den 6. sept. med et foredrag af Jens Jørgen 

Refshauge, Randers. ”Med farfar ved østfronten – blade fra en sønderjydes dagbog”  

Krydret med musiknumre. 

4. oktober havde vi en filmaften. ”Sorte Kugler i Luften” Karen stod for aftenen, men 

havde været uheldig at få fat på en CD med ridser, der gav en masse bøvl. 

Tirsdag, den 1. november var der lagt op til et stort fællesmøde med Y´Men´s. 

Mikael Jarnvig og Betina Gollander-Jensen skulle ha været her. Men p.g.a. valg 

måtte det aflyses. Det skulle så komme nu til efteråret. 

I december adventsmøde ved uddannelsespræst Naja Bisgaard Krogh. Også et godt 

møde. 

I januar 2023 kunne vi så endelig holde nytårsfest igen, efter 2 år, hvor festen havde 

været aflyst. Johanne Nørtoft Thomsen holdt festtalen. God tilslutning, 48 deltagere. 

Vi ser tilbage på et godt år. Dog kunne vi godt ha ønsket os flere deltagere. 

Når vi kun er os selv 15 – 20 deltagere. 

Impulsudvalget består af: Ruth, Lillian, Karen og mig. 

Man kan godt sige, at vi er lidt selvbestaltede, da der ikke de sidste mange år har 

været mulighed for at holde et valg. Men sig endelig til, hvis der er nogen, der har 

gode input til programmet eller til at være med i udvalget. 

 

                                                                                     Erna G. Larsen 


